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Notulen van de Algemeene Vergadering op  22 November 1948 s.a 7.30 in Café 
Dijksma te Oranjewoud. 
 
De voorzitter opent om 8 uur de vergadering en heet de kleine schare aanwezigen 
van harte welkom. Het was deze keer wel een heel klein gehoor n.l. 23 leden zooals 
uit de precentielijst bleek. De vrije consumptie welke in plaats van de verloting van 
een paar schaatsen op de agenda was aangegeven, beantwoordde dus ook niet aan 
de verwachting dat hierdoor het vergaderingbezoek beter zou worden. 
 
Na de opening werd overgegaan tot het voorlezen door de secretaris van de notulen 
der vorige algemene vergadering. Deze werden onveranderd goedgekeurd.  
 
Daar er geen belangrijke ingekomen stukken waren binnen gekomen, kon de 
secretaris onmiddellijk doorgaan met het voorlezen van het jaarverslag, waarover 
ook geen op- of aanmerkingen te berde werden gebracht. 
 
Na het gebruiken van een consumptie bracht de Penningmeester verslag uit over de 
toestand van de geldmiddelen. Hieruit bleek, dat de kas er nog verre van rooskleurig 
voorstaat, alhoewel toch eenige verbetering werd waargenomen. 
De inkomsten bedroegen                 ƒ 659,00 
De uitgaven bedroegen                   ƒ 587,89 
Zoodat het afgeloopen boekjaar 
Een batig saldo overbleef van       ƒ 71,11 
 
Het nadeelig saldo van vorig jaar was ƒ 257,48 
Af batig saldo                                       ƒ 71,11 
Nog een schuld van                            ƒ 186,37 
 
Uit het verslag van de Fin. commissie bleek dat de boekhouding keurig in orde was. 
De Voorzitter dankt dan ook de Penningmeester en de fin. Commissie voor hun werk. 
 
Als punt 7 van de agenda stond aangegeven de Bestuursverkiezing voor de 
aftredende niet herkiesbare bestuursleden A. Koopmans W. Hoekstra en J. de Vries. 
Er moet dus in drie vacatures worden voorzien. 
De uitslag van de eerste stemming dus voor de aftredende leden A. Koopmans en 
W. Hoekstra was 
C. Seinstra 13 stemmen 
G. Oord 15 stemmen 
M. Meester 3 stemmen 
R. Meibos 4 stemmen 
W. vd Veen 7 stemmen 
K. Dijksma 1 stem 
L. de Jong 1 stem 
Blanco 1 stem 
Hieruit bleek dat de heeren C. Seinstra en G. Oord waren verkozen. Op de vraag van 
de voorzitter of beide heeren de benoeming wilden aannemen werd door beiden 
toestemmend beantwoord. 
Daarop volgde de stemming voor het aftredend bestuurslid J. de Vries. De uitslag 
hiervan was als volgt 
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W. vd Veen 14 stemmen 
R. Meibos 6 stemmen 
W. Reindersma 1 stem 
M. Meester 2 stemmen 
Ook de heer W. vd Veen nam de benoeming aan. De voorzitter feliciteerde de nieuw 
benoemde bestuursleden met hun benoeming en hoopte dat zij veel zouden kunnen 
doen voor de IJsclub Oranjewoud. Daarna dankte hij de aftredende bestuursleden 
voor hun jarenlange medewerking in het bestuur der IJsclub.  
Voor het aftredende niet herkiesbare lid van de financieele commissie de heer Jo 
Beck wordt benoemd de heer E. Jongedijk. De heer Jongedijk nam de benoeming 
ook aan en de Heer Beck werd bedankt voor zijn werk in deze commissie. 
 
Bij de bespreking van het Winterprogramma stelt de heer L. de Jong voor om zoo 
spoedig mooglijk een ledenrijderij met atractie te organiseeren. De heer Meibos voelt 
ook veel voor een ledenrijderij, maar dan als koppelwedstrijd. Dit laatste vond ook 
veel instemming van de andere aanwezige leden. Door het bestuur werd toegezegd 
een dergelijke wedstrijd bij goed ijsweer uit te zullen schrijven. Mocht het ijs te slecht 
zijn voor hardrijderijen, dan kan altijd nog een wedstrijd voor priksleden worden 
gehouden. Verder krijgt het bestuur vrij mandaat. 
 
Bij de rondvraag stelt de heer Sierdsma voor om een nieuwe bode?? te benoemen, 
daar de Heer Bouwhuis voor deze functie heeft bedankt. De heer M. Meester stelt 
zich beschikbaar, zoodat ook dit belangrijk punt weer van de baan is. 
 
Voor keurmeester stellen zich geheel beschikbaar E. Jongedijk, J. Stobbe en R. 
Meibos terwijl L. de Jong de Nes en W. de Jong zich beschikbaar stellen als hun tijd 
het toelaat. 
 
 Bij groote sneeuwval stelt de Heer L. de Jong voor om dan zooveel mooglijk leden 
bijelkaar te trommelen voor gratis schoonmaken van de baan, dit voorstel vond bijval. 
 
Tenslotte bedankt de voorzitter nog ook namens zijn vrouw en huisgenooten voor het 
op zijn 25 jarig huwelijksfeest gezonden bloemstuk. 
 
Daar verder geen voorstellen meer aan de orde worden gesteld sluit de voorzitter om 
kwart over negen deze geanimeerde vergadering. 
 
  
 De secretaris 
 F. Dijkstra 
  
 R. de Boer 
  
 
 

 


